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Van de redactie
Het heeft even geduurd maar we kunnen stellen dat het normale leven 
weer terug is. We kunnen weer in de kleedlokalen, trainen, douchen, com-
petitiewedstrijden spelen, in de kantine, langs de lijn, op de tribune, zonder 
mondkapje, zonder 1½ meter. Wat een weelde na zoveel tijd met beperkin-
gen. Laten we hopen dat dit zo kan blijven en dat we verstandig met deze 
‘vrijheid’ omgaan.

In deze aftrap onze ‘gebruikelijke’ rubrieken met veel aandacht voor onze 
eigen mensen van de vereniging. Familieberichten, het interview, het 
jeugdportret, geselecteerd, de voetbalpen, je favoriete opstelling. Onze 
dank aan alle betrokkenen voor hun bijdragen in deze aftrap.

We wensen iedereen die op welke manier dan ook betrokken is bij onze 
vereniging een goed vervolg toe van de rest van dit bijzondere seizoen. 
Veel plezier allemaal!
De vierde en voorlaatste aftrap van dit seizoen staat gepland in week 15, 
11 - 17 april 2022. De kopiedatum is zondag 3 april 2022.
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Langzaam lijkt er licht aan de einde van de Corona tunnel te komen. La-
ten we hopen dat er niet weer een nieuwe variant aan het front verschijnt 
en zeker niet eentje die meer bedreigend is voor onze gezondheid. Hoe 
dan ook is het van groot belang dat we het gewone leven weer op kunnen 
pakken. Dat geldt ook voor sportverenigingen. Het wedstrijdprogramma is 
inmiddels weer opgestart en de kantines weer opengesteld. Wel nog met 
beperkingen, maar dat is dan maar zo. Hopelijk speelt het winterse weer 
ons niet te veel parten en kunnen we blijven trainen en worden de compe-
tities gewoon helemaal uitgespeeld. 

De uitgestelde Algemene Leden Vergadering staat nu gepland op 9 maart 
2022. Gezien het belang van deze vergadering vraag ik u om deze bij te 
wonen. Belangrijk agendapunt is de investering van kunstgrasvelden. Als 
verenging zijn we al lang overtuigd dat er iets structureels moet veranderen 
aan onze velden. Gelukkig is inmiddels de gemeente ook overtuigd dat het 
zo eigenlijk niet verder kan. Als bestuur zijn wij al lange tijd in gesprek met 
de gemeente. Zowel wat betreft de gebruikersovereenkomst, alsook hoe 
om te gaan met vervangingsinvesteringen. Onze lopende gebruikersover-
eenkomst, wat onderdeel is van het accommodatiebeleid, loopt tot eind 
2022. Bij aanvang hiervan werd door de gemeente aangegeven dat ze 
ernaar streefde om de gemeenteraad in 2018 een Nota vervangingsinves-
teringen te laten vaststellen. Tot op heden is dit echter niet gelukt. Wel is er 
een werkgroep vanuit de gemeenteraad hiermee aan de slag. We hebben 
als bestuur onlangs een investeringsplan bij de gemeente voorgelegd. Dit 
betreft een investering in twee kunstgras trainingsvelden. Een investering 
waarbij wij als vereniging, middels een hogere gebruikersvergoeding, ook 
een deel van de kosten voor onze rekening willen nemen. Hoe dit plan 
eruitziet willen we graag toelichten op deze Algemene Leden Vergadering.

Van de voorzitter

Cuijk  |  Wijchen  |  Wanroij  |  Heesch  |  Uden oovb.nl

Sportieve 
kansen 
zien?

Da’s ook 
de kracht 
van OOvB
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Ook willen we als bestuur zo snel als mogelijk een bijeenkomst inplannen, 
een soort van uitgestelde nieuwjaarsreceptie. Op deze bijeenkomst willen 
we natuurlijk onze jubilarissen huldigen, maar ook graag samenkomen om 
iedereen weer eens te kunnen ontmoeten. En onder het genot van een 
drankje gezellig weer eens bij te buurten. Ik hoop van harte dat we dit op 
korte termijn kunnen gaan inplannen!

Met vriendelijke groet,
Paul van den Berg

Bovenstaande tekst is geschreven voor de ALV op 9 maart.

We feliciteren Martijn Thoonen en Ellen Tielemans met de geboorte van 
hun zoon Morris, broertje van Joep en Guus, op vrijdag 21 januari 2022. 
Gelukwensen kunnen bezorgd worden op Kievitlaan 39, 5427 VH in Boe-
kel.

We feliciteren Dailan van de Maarel en Lian Penninx met de geboorte van 
dochter June op maandag 24 januari 2022.  Gelukwensen kunnen bezorgd 
worden op Boekweit 19, 5427 HX in Boekel.

Familieberichten

Geselecteerd
Naam: Luuk van den Elzen
 (Alias: Peukie)
Elftal: Boekel Sport 1   
Leeftijd: 24 jaar 
Woonplaats: Boekel
Broer/zus: Zusje, Kim
Burgerlijke staat: Relatie met Pien Nooijen.
Studie/beroep: Financieel Administrateur bij Oostendorp Autogroep.
Historie: Begonnen met voetbal in de F9, daarna F6, F3, E7,  
 E3, D5, D1, C1, B1, A1, 2de en nu in het 1ste.  
Favoriete positie: Verdedigende middenvelder
Fitheid:  Laatste zware blessure was het afscheuren van m’n  
 enkelband. Fitter kan altijd, heb regelmatig pijntjes. 
Mooiste moment: Kampioen met Boekel 2, en we gaan dit jaar voor   
 het kampioenschap met Boekel 1.
Grootse blunder: In m’n laatste jaar A1 verloren met nacompetitie voor  
 degradatie. We wonnen de wedstrijd thuis met 5-1   
 en  uit verloren we met 6-0 volgens mij.  
Trainen: Dinsdag en donderdag trainen, maandag en vrijdag  
 zaalvoetballen.
Tweede sport: Heel	af	en	toe	fitnessen. 
Gezelligste kantine: Boekel Sport, al is de kantine bij Rhode ook heel   
 gezellig!
Drank:                      Biertjes.  
Mooiste shirt:           Liverpool uitshirt ‘21/22. 
Nederlandse club:    PSV
Nederlandse speler: Cody Gakpo.
Vrije tijd: Regelmatig te vinden in ’t Menneke of ergens op een  
 festival met vrienden.     
Muziek/serie:  Luister het liefst naar 100% NL. Dit moment: Penoza. 
Voetbaltoekomst: Nog een aantal jaren in de selectie en dan naar het 6e.
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Ditmaal is het de beurt aan niemand minder 
dan Joep Jansen. Deze kastelein loopt voor 
zijn klanten harder dan hij ooit op het veld 
heeft gedaan. 

Je favoriete opstelling Dit Menneke kunnen we beschouwen als de Gerd Müller van Boekel Sport. 
Klein en stevig, maar een echte veelscorende spits. Daarnaast op jonge 
leeftijd al de uitstraling van Gerd met een imposante baard. 

Joep zijn ploeg is niet bepaald een café-elftal. Veelal toppers die we op de 
Boekelse velden hebben mogen bewonderen. En dat van de man die iedere 
speler toch wel op zaterdagen én zondagen zag.

In de goal Frank Vonk. We hebben veel goede keepers gehad, maar Frank 
kon goed meevoetballen en was zonder enige twijfel de fanatiekste van al-
lemaal.

De eerste man in de achterhoede is Jan Kerkhofs. De God in Reusel. Sterk 
in de mandekking en hele goede coaching.

Daarnaast Wim Donkers. Gewoonweg de beste van allemaal.

Ook achterin: Walther Groenendaal. Een goed inzicht en goede techniek.

Tot slot in de achterhoede: Twan Hurkmans. Een echte allrounder.

Een van de middenvelders is Hennie Arts. Een speler met een goede tech-
niek en hij liet anderen beter voetballen.

Met hem op het middenveld Jan Polman. Een voetballer met diepgang en 
scorend vermogen.

Ook op het middenveld: Tonnie Smits. Hij had veel diepgang en een goede 
techniek.

De voorhoede bestaat onder meer uit Sinar Sitepu. Geen geweldige tech-
niek, maar in Boekel de snelste die ik ooit gezien heb.
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Ook voorin vinden we Bennie van Bakel. Een veelzijdige voetballer met 
veel scorend vermogen.

In de spits Han Gruijters. In potentie voetballend de beste spits die ik heb 
meegemaakt.

Favoriete trainer is Carlo van den Bergh: had zelf op eredivisieniveau ge-
speeld en dat was te zien.

Een aantal reserves die ik ook wel wil benoemen om het team compleet te 
maken:
•			Hans	Beekmans
•			Riny	Lange
•			Jan	van	Hout
•			Ad	van	Dijk

Foederer
Member Crowe Horwath International

FINANCIEEL ADVIES
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Buiten het voetballen is Willem een zeer actief persoon. Hij zat op 
de lagere school al in de leerlingenraad, is nu afgestudeerd en heeft 
2 masters gedaan, is politiek actief en heeft thuis plannen om een 
bedrijf te beginnen. Zijn voetbalcarrière zit erop. In juni 2021 heeft hij 
zijn voorste kruisband afgescheurd, zijn meniscus aan beide kanten 
ingescheurd en kraakbeenschade opgelopen. Volgens eigen zeggen 
voor Boekel Sport een hele aderlating.

Op jonge leeftijd begonnen met voetballen, hoe oud was je en waarom 
voetballen.
Volgens mij ben ik op mijn 8ste begonnen met voetbal. Rond deze leeftijd 
begonnen veel van mijn vrienden op de basisschool ook met voetbal, waar-
door de keuze natuurlijk snel gemaakt was. Verder heeft mijn vader ook 
altijd gevoetbald en woon ik zelf dichtbij sportpark De Donk.

Van wie heb je het meeste geleerd als voetballer?
Gedurende mijn tijd in de jeugdelftallen heb ik natuurlijk veel verschillende 
trainers/coaches gehad die individueel allemaal een bijdrage hebben ge-
leverd aan mij als voetballer. Ik kan mij herinneren dat ik bijvoorbeeld veel 
van Peter van de Rijt heb geleerd, aangezien toen de stap van de D5 naar 
de C2 relatief groot was. Andere trainers die bij mij binnenschieten zijn 
John van Deursen, Ton van Hoof en Riny Lange.

Interview met:

Willem 
van den Broek



16 17

In welk elftal begin je, het vervolg en noem eens wat namen van voetbal-
lers uit die tijd?
Mijn eerste team was de F10. Volgens mij zat ik o.a. bij Stefan Tielemans, 
Oliver Schouten en Jimmy Donkers. Daarna de F5, E7, E5, D5, D5, C2, 
C2, B2, B2, A2, A2, 5e, 4e, 5e, 6e, 6e, 6e. Voor de C2 zat er veel variatie 
in de samenstelling van de teams. Vanaf de C2 zagen de opeenvolgende 
teams er tot aan de seniorenelftallen nagenoeg hetzelfde uit. Vanuit de 
junioren ben ik eigenlijk direct naar een vriendenteam gegaan. 
Her en der nog wel een klein uitstapje naar een ander team gemaakt, maar 
uiteindelijk toch weer teruggekomen op het oude nest.

Omschrijf jezelf eens als voetballer, wat zijn je sterke en zwakke punten?
Eigenlijk heb ik gedurende mijn tijd als voetballer op alle posities in het veld 
gestaan. Dit kwam mede doordat ik op veel posities wel uit de voeten kan. 
Als ik mijzelf als voetballer zou moeten omschrijven, zou ik zeggen; een 
redelijk technische voetballer met spelinzicht die het voetbal vaak zo sim-
pel mogelijk wilde maken. Geen gekke acties of het jezelf onnodig moeilijk 
maken,	maar	kijken	hoe	je	zo	snel	en	efficiënt	mogelijk	kunt	voetballen.

Heb je je pa nog zien voetballen. Vertelt hij daar ook iets over, hoe het 
vroeger ging?
Ik heb mijn vader nooit meer zien voetballen. Hij is gestopt op zijn 26e 
vanwege de overname van het bedrijf. Het risico dat hij door een blessure 
maandenlang uitgeschakeld zou zijn, vond mijn opa een benauwende ge-
dachte. Stoppen met voetbal was dus de enige optie.

Dan kom je bij de senioren, had je een bepaald doel voor ogen?
Niet echt. Ik heb eerst 4 jaar in Wageningen gewoond en daarna nog 2 jaar 
in Tilburg, waardoor ik sowieso doordeweeks niet in de gelegenheid was 
om te trainen. Zoals eerder benoemd, ben ik direct vanuit de junioren naar 
een vriendenteam gehad. Het doel was voornamelijk om vooral plezier te 
hebben met mijn vrienden en dat is goed gelukt. Daarentegen heb ik in de 
derde helft wel vaak een hoog niveau aangetikt. 

Je staat nu in het 6e. Wat voor elftal is dit. Staan hier spelers in met wie je 
ooit begonnen bent. Ondanks dat dit een lager elftal is, zijn jullie en jij zelf 
toch fanatiek als ploeg en speler?
Het 6e bestaat voor een groot deel uit mijn vriendengroep met daarnaast 
nog wat andere voetballers die door de jaren heen zijn aangehaakt. Vol-
gens mij staan er geen voetballers in waarmee ik ook begonnen ben, maar 
wel spelers waarbij ik in juniorenteams heb gezeten. Het fanatisme varieert 
op individueel niveau nog wel eens. Dat is wel iets waar je af en toe in het 
veld van baalt. Je merkt ook duidelijk dat bij sommigen de basisconditie 
niet op orde is, omdat er nagenoeg niet gesport wordt naast die ene zon-
dagmorgen. Op de momenten dat we tegen een goede ploeg spelen, merk 
je dat iedereen zich wel goed kan opladen en dat je dan een goede partij 
op de mat kunt leggen. Ten slotte heeft de zaterdagavond voorafgaand aan 
het	voetbal	ook	een	flinke	vinger	in	de	pap	betreft	het	niveau.

Hoe ga je om met verlies?
Daar kan ik wel redelijk goed tegen. Op het moment dat iedereen alles 
heeft gegeven en er zat niet meer in, heb ik daar vrij snel vrede mee. Vol-
gende week weer een nieuwe kans. 

Je voetbalt ook nog in de zaal. Is dit een vrienden team? Wat doe je liever, 
veld of zaal. Je hebt zelfs nog in de zaal gekeept. Hoe beviel dat en wat 
valt mee en wat tegen als keeper.
Ik heb inderdaad in de zaal gevoetbald, maar hiermee ben ik uiteindelijk 
gestopt. Het was lastig te combineren met destijds het leven in Wagenin-
gen. De voorkeur gaat overduidelijk uit naar het veldvoetbal. Persoonlijk 
vind ik het voetbal met meer mensen gezelliger en sport ik graag in de 
buitenlucht. Ik heb inderdaad ook nog gekeept. Dat beviel goed. In de zaal 
heb je als keeper veel te doen en kan je meevoetballen. Aangezien het 
kleine goals zijn in de zaal, denk ik dat je veel kunt leren van handbalkee-
pers. Een soort handballende Ter Stegen.



18 19

Je bent een heel actief persoon. Op de lagere school zat je al in de leer-
lingenraad, zit nog op school en doe je 2 masters, je bent politiek actief 
en hebt thuis plannen om een bedrijf te beginnen. We beginnen met de 
leerlingenraad, wat houdt dat in?
Op de basisschool heb ik inderdaad in de leerlingenraad gezeten. De leer-
lingenraad fungeerde eigenlijk als het collectieve geluid van alle leerlingen 
op school. Eventuele problemen of nieuwe voorstellen kwamen hier op 
tafel en dan werd onze mening hierover gevraagd. Volgens mij mocht elke 
klas een mannelijke en vrouwelijke vertegenwoordiger kiezen. Dat weet ik 
niet zeker meer. Daarnaast was het natuurlijk een uitgelezen kans om snel 
nieuw speelgoed naar wens te regelen voor in de pauze. Nieuwe ballen, 
skelters en zelfs levensgroot lego hoorde er allemaal bij. Een uitgelezen 
kans dus.

Je bent ook druk bezig met school. Waar ben je naar toe gegaan na de 
lagere school en wat zijn je vervolgopleidingen. Klopt het dat je nu met 2 
masters bezig bent, welke.
Na mijn tijd op basisschool de Uilenspiegel ben ik naar het Udens College 
gegaan. Daar heb ik in 6 jaar m’n VWO diploma gehaald. Nadat ik klaar 
was, ben ik naar Wageningen vertrokken. In Wageningen heb ik de ba-
chelor ‘Bedrijfs- en Consumentenwetenschappen’ gedaan. Een hele leuke 
tijd gehad met onder andere een bestuursjaar. Na 4 jaar had ik Wagenin-
gen ingeruild voor Tilburg. In Tilburg heb ik vervolgens de masters ‘Stra-
tegisch Management’ en ‘Supply Chain Management’ gedaan. In januari 
van dit jaar heb ik voor de tweede keer mijn scriptie verdedigd en ben ik nu 
officieel	afgestudeerd.	

Als je klaar bent met school wat ga je dan doen. Ga je het thuis overnemen 
van je pa maar dan op een ander vakgebied?
Op 1 maart ben ik begonnen bij ASML in Veldhoven met een traineeship. 
Dit is een soort interne opleiding, waarbij je veel extra trainingen krijgt om 
jezelf verder te ontwikkelen op professioneel en persoonlijk niveau. Binnen 
dit traineeship ga ik aan de slag als ‘Project Coordinator’ op de afdeling 

‘Product Lifecycle Management’. In deze rol houd je je bezig met bijvoor-
beeld nieuwe productintroductie. Je hebt veel contact met verschillende af-
delingen binnen ASML en bent betrokken bij het hele proces in de waarde-
keten; vanaf het ontwerp en ontwikkeling tot de uiteindelijk totstandkoming.

 
Boekel Sport C2, 2009 - 2010 met zittend links Willem van den Broek

Ik heb gehoord dat je iets met ‘insecten’ gaat doen, leg uit want dat is wel 
interessant maar ook iets van ‘wat moet je met insecten doen’?
Klopt, die plannen zijn er zeker. We zijn momenteel bezig met het afbre-
ken van de nertsenfarm en op die plek komt een schuur te staan, waarin 
insectenkweek mogelijk is. Wereldwijd bestaan er meer dan 2100 verschil-
lende soorten insecten die humaan consumeerbaar zijn. In 85% procent 
van de wereld staan insecten ook al geregeld op het menu. Het is natuurlijk 
bekend dat insecten een lagere carbon footprint hebben dan bijvoorbeeld 
conventioneel vee. Dit komt bijvoorbeeld doordat insecten koudbloedig 
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zijn, waardoor ze geen energie hoeven te besteden aan het op peil houden 
van de lichaamstemperatuur. Er zijn zelfs insecten met een voedercon-
versie van 1; wat betekent dat nagenoeg al het voer dat ze consumeren 
wordt	omgezet	in	biomassa.	Daar	zijn	die	beestjes	super	efficiënt	in.	Echter	
geloof ik persoonlijk dat de echte winst dichterbij de mens gezocht moet 
worden. De voordelen die de kleine zespoten hebben op het menselijk 
lichaam. Hogere eiwitpercentages, minder verzadigde vetzuren, geen anti-
bioticagebruik	en	hoge	gehaltes	aan	specifieke	micronutriënten	die	in	staat	
zijn om bijvoorbeeld een hoge bloeddruk kunnen verhelpen en een posi-
tieve werking hebben op het immuniteitssysteem.
 
Je hebt ook aan een groepsaccommodatie gedacht of gaat het verder dan 
alleen gedacht. Hoe zie je dat voor je?
Inderdaad, er komt ook een groepsaccommodatie. Dit is iets waar mijn 
moeder zich voornamelijk mee bezig gaat houden. Op termijn hoop je 
daarmee ook een stabiele poot onder je bedrijf te zetten.

En dan de politiek. Weet je, als je dit goed wilt doen, je dat veel tijd gaat 
kosten. Is dat straks te combineren met je werk of laat je het maar op je af 
komen. Je bent bij het CDA, waarom deze partij? Is het niet dat het CDA 
dat er voor gezorgd heeft dat wij hier met dat grote varkensoverschot zit-
ten?
Politiek kost inderdaad veel tijd. Als je echter de dingen doet die je leuk 
vindt, levert het juist energie op. Dat is bij het CDA zeker het geval. Het 
CDA is een pragmatische partij gepositioneerd in het midden van het spec-
trum, waarbij de nadruk voornamelijk ligt op de gemeenschap. Het mooie 
aan een democratie is dat je altijd een meerderheid moet hebben om din-
gen voor elkaar te krijgen. Uiteindelijk bepaalt de kiezer. Je kunt dus niet 
stellen dat het CDA alleen verantwoordelijk is voor het ‘varkensoverschot’ 
(om jouw woorden te gebruiken). Dat gaat altijd in samenspraak met an-
dere partijen.

Je valt onder het onderdeel Wonen en Werken. Een pittig onderwerp. 

Je hebt het over nieuwe initiatieven op het gebied van woningbouw voor 
starters en de sociale huursector. Mooi gezegd maar hoe ga je dat doen, 
hoe wil het CDA dat aan gaan pakken?
Het antwoord daarop is makkelijk; bouwen, bouwen, bouwen. Dit gaat ech-
ter op de korte termijn de problemen natuurlijk niet oplossen. De oplossing 
moet meer gezocht worden in het proces van plan tot oplevering. Hoe kun-
nen we zorgen dat er sneller gebouwd kan worden? Geen stapels beleids-
documenten,	maar	proberen	de	tijd	te	verkorten	door	het	proces	efficiënter	
te maken en onnodige stappen weg te halen. Daarnaast moeten er natuur-
lijk gewoon goede afspraken gemaakt worden met projectontwikkelaars 
door bijvoorbeeld een maximale verkoopprijs af te spreken.

Vooral de jeugd krijgt nu veel te weinig kans om op zichzelf te gaan wonen, 
hoe ga je dit tekort aan woningbouw aanpakken.
Door meer te bouwen voor oud en jong. Bouwen klinkt wellicht apart als 
je de problemen voor de jongeren wilt oplossen, maar momenteel merk je 
dat de doorstroom stokt. Ouderen blijven langer zelfstandig wonen in grote 
huizen. Hierdoor kan een gezin dat graag van een starterwoning naar een 
groter huis wil de stap niet maken. 
Dit heeft natuurlijk weer een negatieve invloed op het woningaanbod voor 
de	jeugd.	Enfin;	bouwen	dus.

In Boekel wordt geloot als je met meerdere een kavel wilt kopen. Per ka-
vel schrijven zeker 40 mensen zich in. Nu heeft iemand die een half jaar 
ingeschreven staat evenveel kans als iemand die al tien jaar ingeschreven 
staat. Is dit niet zeer onrechtvaardig?
De kavels worden inderdaad verloot. Dit is het geval in de particuliere sec-
tor. In de sociale huur sector gelden echter andere regels. Hierbij wordt 
wel gekeken naar hoe lang iemand al ingeschreven staat. Kijk bijvoorbeeld 
naar de initiatieven van Peelrandwonen. Al bij al komt het dus neer op 
duidelijke afspraken die je als gemeente moet maken de verschillende par-
tijen die betrokken zijn bij de woningbouw. 
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Moeten Boekelse mensen voor huizenbouw in Boekel voorrang krijgen op 
buitendorpse?
Leuk dat je dit puntje benoemt. In het verleden kon dat nooit, maar ik heb 
in de wandelgangen begrepen dat de wet- en regelgeving wordt aangepast 
waardoor dit wel zou kunnen. Hier zul je in de toekomst waarschijnlijk meer 
van horen.

Genoeg over de politiek. Even geleden heb je een kruisband in je knie 
gescheurd, dat is niet niks. Dit gebeurde enkele maanden voor je vakan-
tie. Uiteraard ga je deze dan annuleren maar je annuleert ook meteen de 
vakantie voor je vrienden, is dat niet overdreven? M.a.w geen vakantie 
zonder Willem.
Hierbij heb ik wellicht te snel een conclusie getrokken. Ik was er heilig van 
overtuigd dat mijn vrienden ook helemaal niet meer op vakantie zouden 
willen als ik er niet bij zou zijn. Dit bleek anders. En dat heb ik geweten. 
Etentje komt eraan mannen!

Maar de blessure is natuurlijk erger, Hoe heb je deze opgelopen en wat 
houdt dit in voor je verdere voetbal carrière. 
Mijn voetbalcarrière zit erop. In juni 2021 heb ik mijn voorste kruisband 
afgescheurd, mijn meniscus aan beide kanten ingescheurd en kraakbeen-
schade opgelopen. Het wordt ten zeerste afgeraden om de voetbalschoe-
nen weer aan te trekken, dus dat advies volgen we raadzaam op. Natuurlijk 
is het jammer voor mijzelf, maar voor Boekel Sport is het echt een aderla-
ting. Ik voelde aan alles dat mijn hoogtijdagen nog in het verschiet lagen en 
dat ik in snelle vaart een plekje in het eerste zou hebben veroverd.
 
Nu nog een rare vraag: Als jij een fazant dood rijdt en neemt deze mee, 
bijt jij dan zijn kop eraf? (Toen een stel spelers van het eerste, waarin je pa 
speelde, terug kwamen van een uitwedstrijd overkwam Hans Beekmans 
dit. De fazant meegenomen en vertelt aan je pa. Heel serieus vroeg je pa 
of wij zijn kop eraf hadden gebeten omdat het bloed er dan uit moet wil je 
hem kunnen opeten. Wij dachten ‘zijn kop eraf bijten” dan maar geen fa-
zant op je bord vanavond. 

Maar goed als je een bedrijf in insecten begint kun je ook wel een fazant 
zijn kop eraf bijten).
Als ik een fazant doodrijd, dan neem ik die niet mee naar huis. Ik eet ze 
meestal ter plekke op. Eerst inderdaad de kop en daarna de rest van het 
lichaam. Dat kan je mooi tijdens het rijden doen en kom je met een goed 
gevulde maag op je bestemming aan. Twee fazanten in één klap.

Nog enkele korte vragen:
Favoriete club:   PSV 
Favoriete speler:  Antonio Nocerino
Leukste kroeg:   Alle kroegen in Boekel
Lekkerste drankje en eten: Pilsje, lasagne
Mooiste vrouw:   Lukita van Lieshout
Mooiste	film/TV	programma:	 Arjen	Lubach
Festivals:   Concert @ Sea
Toekomst:    Op mijzelf gaan wonen

Oud PSV op bezoek bij Boekel Sport. Links Willem.
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Waar mag de club trots op zijn?  De betrokkenheid van de leden.

Waardevolste clubman/vrouw: Toon

Beste (oud) speler Boekel Sport? 
Rob van den Berg, altijd een plezier om naar te kijken, hopelijk dat die snel 
terug keert op de Boekelse velden.

Kunstgras in Boekel.
Kunstgras is een optie voor veld 3 of 4, het hoofdveld moet normaal gras 
blijven.

Sta je wel eens langs de lijn bij een ander team?  
Als ik op de bank zit bij 1 kijk ik mooi mee.

Sterke punten in het veld? Duels.

Zwakke punten in het veld?  Balbehandeling en conditie.

Wat is je ambitie op voetbalgebied? Keer in de senioren kampioen worden.

Wat is je mooiste Boekel Sport herinnering? 
Mijn hattrick in de A1, de 3-0 achterstand nog rechtgetrokken in de slot 
minuten.
      
Waar mogen we jou ‘s nachts voor wakker maken? Festivalletje.

Wat is jouw ‘Guilty pleasure’? Karaoke.

Met welke bekende persoon zou jij graag een week op vakantie gaan en 
waarom?  
René van der Gijp, eens kijken of die zijn mooie verhalen en grote praatjes 
waar kan maken.

Elke Aftrap komt de ‘voetbal’pen terecht bij iemand die op een of andere 
manier betrokken is bij Boekel Sport.
Wie dat is dat wordt bepaald door de vorige schrijver of schrijfster.
Deze plaatst ook de eerste vragen voor de nieuwe ‘voetbal’pen.

Voorts kan degene die de ‘voetbal’pen ter hand neemt kiezen uit een aan-
tal vaste vragen, een aantal steekwoorden, een mix hiervan of hij/zij kan er 
voor kiezen om een geheel eigen verhaal te schrijven.
In deze Aftrap is de ‘voetbal’pen  voor Martijn van Sleeuwen. Hij kreeg de 
pen van Yanick Groenendaal. 

Naam:  Martijn van Sleeuwen 
Leeftijd: 21 jaar
Woonplaats: Boekel
Werk/studie: Innovatie Management in Eindhoven
Hobby’s:	Voetbal,	fitnessen	en	tijd	spenderen	met	
vrienden
Favoriete eten: Hijzelaar Boekel
Favoriete drinken: Afpilszer Blond’or
Vakantieland: Griekenland
Jeugdidool: Messi

Voetbal je? Zeer zeker, Bij Boekel Sport 2

Wat doe je binnen de club?  Voetballen en de kantine sponseren.

De ‘voetbal’pen van

Martijn van Sleeuwen
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Wat vind je van onze website?  
Hoewel ik hem zelden gebruik, bevalt hij zeer goed, lekker simpel en over-
zichtelijk.

Welke punten kunnen er verbeterd worden aan de website?  
Ik kan zelf zo niks bedenken.

Verdediger of aanvaller? 
Voor	mij	 is	back	altijd	een	fijne	positie,	zeker	 in	het	momentele	532	sys-
teem waarbij ik toch vrij ben om aanvallend mee te doen.

Boekel 1 of Boekel 2? 
Boekel 2 waar we een mooi team hebben met een boel gezelligheid. Ver-
der vind ik met 1 meedoen ook helemaal niet erg, hoewel dit minder minu-
ten oplevert zit er ook veel gezelligheid binnen dit team.

Huidige trainer? Erik Tielemans, had geen betere trainer kunnen wensen.

Studie?
Momenteel bezig met mijn Master innovation Management in Eindhoven, 
waar het vooral lekker veel online is, zodat ik veel in het mooie Boekel kan 
blijven.

De sfeer? 
Binnen	de	club	 is	er	altijd	een	hele	fijne	sfeer,	waar	er	altijd	veel	vrolijke	
mensen rondlopen. Hierdoor zit ik ook altijd graag in de kantine, waar zo-
wel de mensen als het barpersoneel zorgen voor veel gezelligheid.

Spelersgroep? 
Binnen de selectie hebben we een hele mooie groep, met veel diversiteit 
tussen	jong	en	oud.	We	zijn	een	hechte	groep,	waardoor	het	fijn	is	om	naar	
het	sportpark	te	komen.	Verder	is	het	ook	fijn	dat	ik	genoeg	vrienden	van	
mij in de selectie heb zitten.
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Geef de pen door:

Aan wie wil jij graag de pen doorgeven?
Ik wil graag de pen doorgeven aan Jorn van Boxmeer, zodat hij het mooie 
Boekel 1(0) op een goede manier kan voorstellen aan de leden.

Op welke vragen wil jij graag antwoord van deze persoon?

Hoe voelt het om voortaan op de zondagochtend weer te voetballen?

Hoe goed blijft de sfeer binnen het team na al die verloren punten?

Marc Overmars?
Hahaha, het is maar goed dat ze zo’n smerig mannetje ontslaan.
 
Voetbalhumor?
Kan ik heel erg van genieten, programma’s zoals VI (vandaag) worden met 
regelmaat	gekeken,	blijft	toch	fijn	die	simpele	humor.
Yanick Groenendaal heeft de volgende vragen voor Martijn.

Wie is de beste voetballer waarmee je ooit hebt samen gevoetbald?
Zoals al eerder gezegd, blijft Rob van de Berg toch het grootste talent waar 
mee ik heb gespeeld, hoewel Teun Jacobs toch ook in de buurt komt, zijn 
overzicht, rust en uitstraling aan de bal zie je niet vaak voorkomen op de 
Boekelse velden. 

Naast jouw liefde voor de bal is er ook nog een liefde buiten het veld?
Zeer zeker, naast mijn liefde voor het stappen, heb ik ook een hele leuke 
dame aan mijn zijde.

Favoriete club: Arsenal
Favoriete speler:  Bukoya Saka
Onderschatte voetballer:  Emile Smith Rowe
Overschatte voetballer:  Bruno Fernandes
Beste trainer: Arsène Wenger 
Rechtstreekse degradant eredivisie 2021/2022: Sparta 
Winnaar Champions League 2021/2022: Manchester City
Favoriete opstelling Oranje:

       Donjuma – Weghorst – Bergwijn
      Wijnaldum – de Jong – de Roon
Wijndal – Van Dijk – De Ligt – Dumfries
  Cillessen
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Jeugdportret van 
Steef Tielemans

In dit jeugdportret maken we kennis met de zoon van Hetty en René 
Tielemans en broer van Ries Tielemans en Suus Tielemans.

Naam:      Steef Tielemans 
Elftal:       JO19-1 
Leeftijd:   18 jaar  
Geboren: 23 april 2003 
School:    Eerste jaar bachelor 
                biomedische technologie 
                TU/e Eindhoven  
 
Waarom ben je gaan voetballen?
Ik ben begonnen met voetballen toen ik 6 jaar oud was. Ik vond het een 
leuke sport om te doen en ik hield van rennen. Sowieso speelden een boel 
van mijn vriendjes op de basisschool ook voetbal en dit wilde ik dus meer 
gaan doen.
 
Hoe lang ben je lid van Boekel Sport?
Ik ben dus al lid vanaf dat ik 6 jaar oud was, dat is nu dus al 12 jaar.

In welke elftallen heb je gespeeld?
F: 8,5,3 / E: 4,2 / D: 3,2 / C: 2,1 / B: 1,1 / A: 1,1
Ik weet de precieze getallen niet helemaal goed uit mijn hoofd, maar het 
komt ongeveer overeen met dit?

Hoe gaat het met het elftal waar je nu in speelt?
Nu gaat het wel goed. We begonnen vorig seizoen echt dramatisch. Slech-
te motivatie doordat het voetbal lang stil heeft gestaan door corona. Ons 
team moest een heleboel dingen weer opnieuw leren. Nu zijn we echter 
weer op dreef en beginnen we weer wedstrijden te winnen. Hopelijk wor-
den we dit seizoen wél kampioen.

Waar speel je meestal? Is dat ook je favoriete plek?
Ik speel zelf meestal achterin, en dan vaak linksback. Dit is niet mijn favo-
riete positie. Ik speel zelf veel liever op de rechterkant, aangezien ik ook 
rechtsbenig ben, en ik denk dat ik op deze positie meer tot mijn recht kom 
qua voorzetten geven en acties maken. 

Heb je deze competitie al gescoord?
Toevallig heb ik afgelopen zaterdag (12/2/2022) gescoord tegen Venhorst 
JO19-1. Het was het eerste doelpunt van de wedstrijd, en volgens mij ook 
mijn 2e doelpunt in de afgelopen paar jaar. Ik scoor niet zo heel vaak na-
melijk. Toevallig is mijn andere doelpunt van die periode ook tegen Ven-
horst geweest. Vorig seizoen zaten we namelijk met de bekerwedstrijden 
ook met hen in de competitie. Toen heb ik ook de eerste goal van de wed-
strijd gemaakt.

Wat vind je van jezelf wat je al goed beheerst en waar je nog aan moet 
werken bij het voetballen?
Ik denk dat ik prima kan verdedigen. Ik begin steeds meer mee te doen met 
de aanval en ik heb het gevoel dat ik daar ook steeds beter in wordt. Wél 
loop ik (vind ik zelf) nog een beetje achter met techniek. Dit kan bij mij dan 
ook zeker beter.

Heb je al een kampioenschap (of hoogtepunt) meegemaakt?
Nee, ik heb nog nooit een kampioenschap gewonnen. Ik denk dat mijn 
hoogtepunt toch wel die goal van afgelopen zaterdag is.
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Heb je nog andere sporten of hobby’s?
In de rest van mijn vrije tijd ben ik wel eens te vinden in de sportschool. 
Ook werk ik in de horeca bij restaurant Montimar in Boekel. Dat voelt soms 
ook als sporten.

Hoe sportief is jullie gezin? (Op dit moment, maar je mag ook terugkijken 
naar de jeugd van je ouders)
Mijn gezin is redelijk sportief. Mijn broertje en zus sporten beiden ook vaak. 
Ries (mijn broertje) speel voetbal bij de voetbalvereniging in Gemert. Suus 
(de zus) handbalde vroeger veel, maar door een knieblessure is ze nu veel 
andere sporten aan het beoefenen. Ze loopt veel hard en is ook vaak te 
vinden in de sportschool. Mijn ouders sportten vroeger ook veel. Beiden 
speelden ze handbal. Nu is dat natuurlijk wat minder. Ons pap sport nu 
namelijk helemaal niet meer en ons mam probeert zo veel mogelijk nog te 
wandelen en thuis te sporten.

Wat is je favoriete club, speler?
Zelf kijk ik eigenlijk niet zo heel vaak voetbal, dus ik heb niet echt een 
favoriete club of speler. Ik hou er meer van om het spelletje zelf te spelen 
dan om het te bekijken. Wel is mijn hele gezin fan van Ajax, dus daar kijk ik 
af en toe een wedstrijd mee. Een favoriete speler heb ik eigenlijk ook niet.

Hoe ziet jouw voetbaltoekomst er uit? 
Ik hoop mijn voetbal te kunnen combineren met mijn studie. Ik wil mis-
schien op kamers gaan wonen in Eindhoven en om dan ook in Boekel nog 
te voetballen zal soms wel lastig zijn. Wél zal ik proberen om zo veel moge-
lijk nog te voetballen in de tijd die ik voor vrij heb. Ik vind de sport namelijk 
nog steeds echt fantastisch.

Weet je al wat je later wilt worden?
Ik weet totaal niet wat ik later wil worden. Waarschijnlijk wil ik iets met mijn 
studie gaan doen, maar wat precies is voor mij nog onbekend.

                  Cor van de Pol

Supercoop van de Pol
St Agathaplein 10, 5427 AB Boekel, 0492-323211
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/vanrijbroek

Met kleding en schoenen 
van Van Rijbroek,

ben je klaar om te scoren!


